
 
 
                                                                                   
  

  ПИРЯТИНСЬКА  МІСЬКА  РАДА  ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ  
 

ПРОТОКОЛ  
засідання виконавчого комітету  

 
 
27.06.2018                            № 18 
 

На засіданні головував міський голова Рябоконь Олексій Петрович. 
 

Присутні члени виконавчого комітету: 
  
Андрейщук 
Бугайов  
Варава  
Гудзь  

Р.А. (присутня, починаючи з 12 питання) 
В.М. 
М.В. 
В.В. (присутній, починаючи з 24 питання) 

Клітко 
Кочур 
Острянський 
Румянцев   

Н.В. 
Л.В. 
В.В. 
О.В. 

Снаговський  О.О. 
Тарасовський  
Чайка 
Шикеринець  

І.М. 
Т.Г. 
І.С. 

  
Запрошені: практикант Приходько Д.О., головний інженер ТОВ „Наше Тепло“ 

Ковалівський О.М.; директор КП „Каштан“ Скочко В.І., головний 
бухгалтер КП „Каштан“ Бих В.І., економіст КП „Каштан“ 
Ткаченко Н.В.; директор комунального підприємства „ Готель 
„ Пирятин“ Фисун В.Ю.; виконувач обовʼязків директора 
Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд Манько С.В., 
головний економіст Пирятинських госпрозрахункових очисних 
споруд Гавриленко Н.В.; директор КП „Пирятинський міський 
водоканал“ Дубров М.Я., головний бухгалтер КП „Пирятинський 
міський водоканал“ Габрієлян С.Ю.; директор комунального 
підприємства роздрібної торгівлі „ Райдуга“ Соколовська Л.С. 

 
 
 



 
Порядок  денний: 
 

1. Про надання матеріальної допомоги гр. Горяйновій Г.С. на 
поховання. 

2. Про надання матеріальної допомоги гр. Обшарському В.К. на 
поховання. 

3. Про надання матеріальної допомоги гр. Дреновій Л.О. на поховання. 

4. Про надання дозволу гр. Корсун Н.І. на придбання житла та 
посвідчення договору купівлі-продажу від імені підопічного Корсуна О.І. 

5. Про надання дозволу гр. Корсун Н.І. на продаж житлового будинку 
від імені підопічного Корсуна О.І. 

6. Про нумерацію квартири  у  житловому будинку № 83 по                     
вул.Січових Стрільців у м.Пирятин. 

7. Про нумерацію квартири  у  житловому будинку № 42 по                     
вул.Ярмаркова у м.Пирятин. 

8. Про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 33 по                     
вул.Гребінківська  у  м.Пирятин. 

9. Про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 39 по                     
вул.Спартака в м.Пирятин. 

10. Про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 55 по                     
вул.Замок  у  м.Пирятин. 

11. Про впорядкування адреси житлового будинку по  вул. Мокрицького 
Аполлона, 33А  в м. Пирятин. 

12. Про присвоєння адреси  дачному будинку громадянина                   
Чернорая С.В. в с.Ївженки Пирятинського району. 

13. Про впорядкування адрес житлових будинків по пров.Шевченка в 
с.Олександрівка Пирятинської міської ради. 

14. Про присвоєння адреси  земельній ділянці громадянки  Жагло  О.Т. в 
с.Ївженки Пирятинського району. 

15. Про видачу громадянам будівельного паспорта забудови земельних 
ділянок у м.Пирятин. 

16. Про  надання гр. Чепурній Н.М. квартири № 2 по вул.Європейська, 
15 в м.Пирятин. 

17. Про  включення квартири № 73 по вул.Соборна, 14 в м.Пирятин  до 



числа службових приміщень. 

18. Про  видачу гр. Шаповалу Є.О.  спеціального ордера на вселення у 
службове житло – квартиру № 73 по вул.Соборна, 14 в м.Пирятин. 

19. Про встановлення тарифів ТОВ „Наше тепло“ на виробництво та  
постачання теплової енергії  на 2018  рік для Пирятинської центральної 
районної лікарні. 

20. Про виконання фінансового плану та господарську діяльність 
комунального підприємства „Готель „Пирятин“ за перший квартал 2018 року. 

21. Про виконання фінансового плану  та господарську діяльність 
комунального підприємства роздрібної торгівлі „Райдуга“  за перший квартал 
2018 року. 

22. Про виконання фінансового плану  та господарську діяльність 
Пирятинських  господарських очисних споруд  за перший квартал 2018 року. 

23. Про виконання фінансового плану та господарську діяльність 
комунального підприємства „Пирятинський міський водоканал“ за перший 
квартал 2018 року. 

24. Про виконання рішення виконкому від 08.06.2018 № 150 „Про хід 
ремонту доріг на території Пирятинської ОТГ“. 

25. Про виконання фінансового плану та господарську діяльність 
комунального підприємства „Каштан“ за перший квартал  2018 року. 

26. Про виконання рішення виконкому від 08.06.2018 № 152  „Про 
створення підрозділу при КП „Каштан“ з ремонту доріг на території 
Пирятинської ОТГ“. 

 
1. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому міської 
ради, яка проінформувала про надання матеріальної допомоги                 
гр. Горяйновій Г.С. на поховання. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
 



ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому 

міської ради Колос А.В.  узяти до відома.  
2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 178 додається). 
 
2. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому міської 
ради, яка проінформувала про надання матеріальної допомоги                                  
гр. Обшарському В.К. на поховання. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Клітко Н.В., Кочур Л.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому 
міської ради Колос А.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 179 додається). 
 
3. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому міської 
ради, яка проінформувала про надання матеріальної допомоги гр.Дреновій Л.О. 
на поховання. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Кочур Л.В., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував зняти проект 

рішення з розгляду для доопрацювання та уточнення суми для виплати 
одноразової допомоги.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому 
міської ради Колос А.В.  узяти до відома.  

2. Зняти  проект рішення з розгляду для доопрацювання. 



 
4. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому міської 
ради, яка проінформувала про надання дозволу гр. Корсун Н.І. на придбання 
житла та посвідчення договору купівлі-продажу від імені підопічного              
Корсуна О.І. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Кудрявцев О.О., Клітко Н.В., 
Снаговський О.О. 

Кудрявцев О.О. повідомив присутнім про особливі умови придбання 
житла та оформлення відповідних документів гр.Корсун Н.І. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому 
міської ради Колос А.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 180 додається). 
 
5. СЛУХАЛИ: 

Колос А.В., головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому міської 
ради, яка проінформувала про надання дозволу гр. Корсун Н.І. на продаж 
житлового будинку від імені підопічного Корсуна О.І. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Курявцев О.О., Кочур Л.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста з соціальних питань  виконкому 
міської ради Колос А.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 181 додається). 
 



6. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про нумерацію квартири  у  житловому будинку № 83 по                     
вул.Січових Стрільців у м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський О.О. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 182 додається). 
 
7. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про нумерацію квартири  у  житловому будинку № 42 по                     
вул.Ярмаркова у м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Острянський В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 183 додається). 
 
 



8. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 33 по                     
вул.Гребінківська  у  м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Снаговський О.О., Острянський В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 184 додається). 
 
9. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 39 по                     
вул.Спартака в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Румянцев О.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 185 додається). 
 
 



10. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про нумерацію квартир  у  житловому будинку № 55 по            
вул.Замок  у  м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Острянський В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 186 додається). 
 
11. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про впорядкування адреси житлового будинку по                          
вул.Мокрицького Аполлона, 33А  в м. Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Снаговський О.О. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (11 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 187 додається). 
 

До засідання приєдналася Андрейщук Р.А. 



12. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про присвоєння адреси  дачному будинку громадянина 
Чернорая С.В. в с.Ївженки Пирятинського району. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Снаговський О.О., Острянський В.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 188 додається). 
 
13. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про впорядкування адрес житлових будинків по 
пров.Шевченка в с.Олександрівка Пирятинської міської ради. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Тарасовський І.М., Клітко Н.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 189 додається). 
 
 



14. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про присвоєння адреси  земельній ділянці громадянки                
Жагло  О.Т. в с.Ївженки Пирятинського району. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Острянський О.О., Варава М.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 190 додається). 
 
15. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про видачу громадянам будівельного паспорта забудови 
земельних ділянок у м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Варава М.В. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 191 додається). 
 
 



16. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про надання гр. Чепурній Н.М. квартири № 2 по                               
вул.Європейська, 15 в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 192 додається). 
 
17. СЛУХАЛИ: 

Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 
житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про включення квартири № 73 по вул.Соборна, 14 в м.Пирятин  
до числа службових приміщень. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Снаговський О.О., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 193 додається). 
 
 



18. СЛУХАЛИ: 
Нічик С.В., спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, архітектури та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 
проінформувала про видачу гр.Шаповалу Є.О.  спеціального ордера на 
вселення у службове житло – квартиру № 73 по вул.Соборна, 14 в м.Пирятин. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Шикеринець І.С. 
У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  

в цілому.  
 

ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 
  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію спеціаліста 2 категорії відділу містобудування, 
архітектури та житлово-комунального господарства виконкому міської ради 
Нічик С.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 
(рішення № 194 додається). 
 
19. СЛУХАЛИ: 

Троян Н.М., начальника відділу економічного аналізу та розвитку 
управління економіки виконкому міської ради, яка проінформувала про 
встановлення тарифів ТОВ „Наше тепло“ на виробництво та  постачання 
теплової енергії  на 2018  рік для Пирятинської центральної районної лікарні. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Бугайов В.М., Клітко Н.В., 
Шикеринець І.С. 

Рябоконь О.П. запитав, на підставі чого змінюється тариф у той час, коли 
послуги з теплопостачання не надаються? 

Головний  інженер ТОВ „Наше Тепло“ Ковалівський О.М. пояснив, що 
тариф повинен зазнавати змін, у звʼязку зі зміною вартості тарифоутворюючих 
складових. 

Шикеринець І.С. зазначив, що змінений тариф буде застосовуватися в 
опалювальний період. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 



ВИРІШИЛИ: 
1. Інформацію начальника відділу економічного аналізу та розвитку 

управління економіки виконкому міської ради Троян Н.М.  узяти до відома.  
2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 195 додається). 
 
20. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому міської 
ради, яка проінформувала про виконання фінансового плану та господарську 
діяльність комунального підприємства „Готель „Пирятин“ за перший квартал 
2018 року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Солдатова І.В., Шикеринець І.С.,  
Андрейщук Р.А., Бугайов В.М. 

Члени виконкому рекомендували директору готелю Фисун В.Ю. активно 
впроваджувати рекламну політику: розмістити по місту та в районі АС-1 
інформаційні плакати, біл-борди, баннери. Зобовʼязали директора готелю 
Фисун В.Ю. у звіті про підсумки роботи за півріччя  інформувати про вжиті 
зазначені заходи.  

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
з врахуванням доповнень.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника управління економіки виконкому міської 
ради Солдатової І.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням доповнень (рішення № 195 додається). 
 
21. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому міської 
ради, яка проінформувала про виконання фінансового плану  та господарську 
діяльність комунального підприємства роздрібної торгівлі „Райдуга“  за перший 
квартал 2018 року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Шикеринець І.С.,  Андрейщук Р.А., 
Снаговський О.О. та  Бугайов В.М. 

Солдатова І.В. повідомила, що у першому кварталі 2018 року магазин 
„Райдуга“ спрацював з прибутком і планові показники були перевиконані. 



Проте, господарська діяльність комунального підприємства залишає бажати 
кращого. 

Андрейщук Р.А. висловилася про те, що було б доцільніше здавати 
магазин в оренду і отримувати близько 17 тисяч гривень на місць доходу в 
бюджет міста. Вона зазначила, що необхідно змінювати економічну політику 
підприємства: робити вигідні пропозиції щодо забезпечення канцтоварами 
навчальним закладам та комунальним підприємствам, які знаходяться у 
підпорядкуванні міської  ради.  

Снаговський О.О. та Бугайов В.М. рекомендували керівнику магазину 
„Райдуга“  у звіті про підсумки роботи за півріччя – інформувати про вжиті 
маркетингові заходи. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
з врахуванням доповнень.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника управління економіки виконкому міської 
ради Солдатової І.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням доповнень (рішення № 197 додається). 
 
22. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому міської 
ради, яка проінформувала про виконання фінансового плану  та господарську 
діяльність Пирятинських  госпрозрахункових очисних споруд  за перший 
квартал 2018 року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Шикеринець І.С.,  Варава М.В., 
Острянський В.В. та  Бугайов В.М. 

Солдатова І.В. повідомила, що фінансовий план першого кварталу              
2018 року Пирятинські  госпрозрахункові очисні споруди  не виконали, у 
звʼязку з тим, що підвищилася собівартість послуг, які надає підприємство. 
Також вона повідомила, що на наступний тиждень заплановані громадські 
слухання щодо підвищення тарифів на послуги з водовідведення. Головний  
економіст Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд Гавриленко Н.В. 
надала членам виконкому відповідні пояснення. 

Бугайов В.М. зазначив, що очисним спорудам необхідно впроваджувати 
нові технології щодо очищення кисломолочних стоків, які скидає ТОВ 
„Пирятинський сирзавод“. Варава М.В. повідомив, що такі заходи плануються 
й розробляються. 



Міський голова дав доручення Вараві М.В.  створити робочу групу з 
розробки програми інвестиційної політики ТОВ „Пирятинський сирзавод“ та 
Пирятинських госпрозрахункових очисних споруд. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
з врахуванням доповнень.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника управління економіки виконкому міської 
ради Солдатової І.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням доповнень (рішення № 198 додається). 
 
23. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому міської 
ради, яка проінформувала про виконання фінансового плану та господарську 
діяльність комунального підприємства „Пирятинський міський водоканал“ за 
перший квартал 2018 року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Андрейщук Р.А., Шикеринець І.С.,  
Варава М.В., Кочур Л.В. та  Бугайов В.М. 

Солдатова І.В. повідомила, що фінансовий план першого кварталу              
2018 року Пирятинським міським водоканалом виконано. Підприємство 
спрацювало з прибутком завдяки ефективній господарській діяльності. 
Директор  КП „Пирятинський міський водоканал“ Дубров М.Я. та головний 
бухгалтер КП „Пирятинський міський водоканал“ Габрієлян С.Ю. надали 
членам виконкомі відповідні розʼяснення та відповіли на запитання. 

Кочур Л.В. звернула увагу керівництва водоканалу на те, що необхідно 
оперативно надавати інформацію для оприлюднення на веб-сайті Пирятинської 
територіальної громади  про аварійні ситуації, повʼязані з  відключенням води, 
з тим, щоб не створювати соціальної напруги серед населення. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника управління економіки виконкому міської 
ради Солдатової І.В.  узяти до відома.  



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням доповнень (рішення № 199 додається). 
 
24. СЛУХАЛИ: 

Вараву М.В., заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради, який інформував членів виконкому про виконання рішення 
виконкому від 08.06.2018 № 150 „Про хід ремонту доріг на території 
Пирятинської ОТГ“. 

Міський голова дав доручення Вараві М.В.  винести на розгляд чергового 
засідання виконкому проект рішення щодо проведення фіксації ямкового 
ремонту доріг. 

До засідання приєднався Гудзь В.В. 
Тарасовський І.М. залишив засідання. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності 
виконкому міської ради Варави М.В.  узяти до відома.  

 
25. СЛУХАЛИ: 

Солдатову І.В., начальника управління економіки виконкому міської 
ради, яка проінформувала про виконання фінансового плану та господарську 
діяльність комунального підприємства „Каштан“ за перший квартал  2018 року. 

 
ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні питання взяли участь Варава М.В., Шикеринець І.С., 
Снаговський О.О. та  Бугайов В.М. 

Солдатова І.В. повідомила, що у першому кварталі 2018 року 
спостерігалося зниження і дохідної, і витратної частини господарської 
діяльності підприємства. 

У підсумку обговорення Рябоконь О.П. запропонував прийняти рішення  
в цілому.  

 
ГОЛОСУВАЛИ:  „за“ – „одноголосно“ (12 осіб); 

  „проти“ – 0 осіб; 
               „утримались“ – 0. 

 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника управління економіки виконкому міської 
ради Солдатової І.В.  узяти до відома.  

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання з 
врахуванням доповнень (рішення № 200 додається). 
 
24. СЛУХАЛИ: 

Вараву М.В., заступника міського голови з питань діяльності виконкому 
міської ради, який інформував членів виконкому про виконання рішення 



виконкому від 08.06.2018 № 152  „Про створення підрозділу при КП „Каштан“ з 
ремонту доріг на території Пирятинської ОТГ“. 
 
ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію заступника міського голови з питань діяльності 
виконкому міської ради Варави М.В.  узяти до відома. 
 
 
 
Міський голова         О.П.Рябоконь  
 
Секретар виконкому міської ради       Л.В.Кочур 
 
 


